
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 308
Er ministeren bekendt med, at overvågningsprogrammet NOVANA følger udviklingen i 
de danske Natura 2000 områder og ikke tilstanden i de danske skove generelt? Er 
ministeren endvidere bekendt med, at man ikke ud fra NOVANA-resultaterne kan sige 
noget om tilstanden i landets skove generelt, og at man dermed ikke kan konkludere, at 
naturtilstanden i de danske skove er stærk ugunstig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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